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HØRINGSSVAR:  
 
TVÆR03 GENERELT EFFEKTIVISERINGSKRAV: 
 
Vi i forældrebestyrelsen dagtilbud klynge I har følgende kommentarer: 
Vi finder oplægget uigennemskueligt, da det ikke er præciseret hvordan fordelingen af 
besparelserne i centrene skal foregå. Der er derfor behov for at give en konkret udmelding på 
fordelingsnøglen af besparelserne der rammer hvert center. 
 
Vi er stærkt bekymrede over den stigning af besparelser der er udmeldt i 2026,2027,2028. Vi 
ser en stigning på 600% hvilket i sig selv lyder voldsomt. 
Med de høje beløb, ser vi ingen andre muligheder end at serviceniveauet vil blive forringet 
idet personalekonsekvenserne vil blive berørt. 
I prioriteringsforslaget udmeldes det at besparelsen fordeles efter udvalgenes andel af 
servicerammen. Hvordan skal dette forstås? 
Hvad er andelen? 
 
TU01 PRIORTERINGSFORSLAG: 
 
I forhold til dette, så virker det til at være en forholdsvis lille sum penge i budgettet som man 
kan bespare. Det er bekymrende at man forudser øget risici for fald, idet der vil forekomme 
øget belægning af snavs og alger. Det at den ringere vedligeholdelse forkorter levetiden, gør 
jo blot at man skal ud og bruge ekstra mange penge på reparationer eller på at etablere helt 
nye legepladser.  
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